

# 卫理公会以萨迦守望者 27/05-2/06/2021

## 五月第四个星期的祷告事项

### 一、家庭

#### 1. 牧者家庭

- 牧师晓得如何分配时间在工作与家庭，为信徒立下好榜样。
- 师母有智慧协助自己的丈夫，使丈夫能够更专心的服侍；师丈能与自己的妻子配搭来管理自己家庭。
- 孩子能够享受自己的父亲或母亲是一位圣职人员的身份。也祷告他们能够认识并接受耶稣基督成为个人的救主。

#### 2. 教会领袖家庭

- 愿上帝保守他们一家大小的信仰，一家人信心信靠上帝带领他们的步伐。
- 愿上帝赐给他们有智慧安排时间，能够在事业、教会和家庭取得平衡。
- 祈求上帝给他们智慧晓得如何教养下一代成为一个敬虔的孩子。

### 二、教会

1. 在末世时代中，愿上帝带领教会晓得如何走入社会，为主发光来影响周围的人。
2. 为着在印度服侍牧者和宣教士代祷，祈求上帝看顾他们所需要一切。在任何情况下都经历到上帝的同在。
3. 祈求上帝教导我们如何做一个末世时代的福音使者，也赐给我们活出美好的见证和智慧讲述福音。

### 三、国家

1. 为着我国的领袖祷告，愿上帝赐给他们智慧晓得如何处理每一件事。
2. 祈求上帝保守看顾我国的贫苦的家庭，也赐给政府晓得如何协助贫苦家庭，使贫困家庭能够早日脱贫。
3. 为着教育部长祷告，祈求上帝帮助他们有智慧的为着国家未来主人翁设立一个美好的教育制度，使我国迈向先进国前进。
4. 为着我国疫情不断升温祷告，祈求上帝怜悯看顾我们。

### 四、世界

1. 为着第三世界的贫穷者祷告，祈求上帝指教我们要如何帮助他们，特别在我们身边的贫穷人士。
2. 为着以色列和巴勒斯坦的局势祷告。祈求上帝怜悯生活在这两块土地的人民，使他们经历到上帝的爱与恩典，明白到信靠耶稣基督是一件何等美丽的事情。

# **Issachar Watchmen Methodist 27/05-2/06/2021**

## **Prayer Items for 4th week of May**

### **I. Family**

#### 1. Pastor families

- Pray that pastors know how to allocate time between work and family, and set a good example for fellow believers.
- Ask that their spouse have the wisdom to assist their husband/wives so that they could serve more attentively; the pastors could work with their spouse to manage their own family well.
- Pray that their children could enjoy the status of their father or mother as a pastor. Also pray that they could come to know and accept Jesus Christ as their personal Savior.

#### 2. Church leader families

- Ask that God protect the faith of their family, and the family can trust God to lead them in their daily walk with God.
- Pray for wisdom from God in better managing their time and being able to strike a balance in between their career, church, and family.
- Pray that God would grant them wisdom to know how to raise the next generation to be a godly child.

### **II. Church**

1. In the end days, may God lead the church to know how to melt into the society and shine for the Lord to influence the people around them.
2. Pray for serving pastors and missionaries in India, ask that God would take care of their needs. Pray earnestly that they would experience the presence of God in all situation.
3. Pray that God would guide us how to be a messenger of the gospel in the end days, and also provide good testimony and wisdom to pass on the gospel.

### **III. Country/Nation**

1. Continue to pray for our leaders and ask for wisdom to enable them to deal with each matter.
2. Pray for God's protection towards those poor families in our country. Ask that our government would know how to help those poor families so that they could get out of poverty sooner.
3. Pray for the Minister of Education, and pray that God would help the Education Department to set up a fine education system for the future generation of this country, so that our country would move towards an advanced country.
4. Ask for God's mercy and protection towards the escalating pandemic in our country.

### **IV. World**

1. Pray for the poor in the third world and ask that God would enlighten us know how to help them, especially towards the poor around us.
2. Pray for the situation in Israel and Palestine. Pray for God's mercy on the people living in these two countries, so that they would experience God's love and grace and understand how beautiful it is to trust in Jesus Christ.

# **Isakhar Pengawal Methodist 27/05-2/06/2021**

## **Doa minggu keempat Mei**

### **I. Keluarga**

#### 1. Keluarga Pendeta

- Pendeta tahu memperuntukkan masa antara pekerjaan dan keluarga, dan menjadi teladan yang baik kepada orang yang beriman.
- Isteri pendeta mempunyai kebijaksanaan untuk membantu suaminya sehingga beliau dapat melayani dengan lebih perhatian; suami pendeta dapat bekerjasama dengan isterinya dalam menguruskan keluarga mereka.
- Anak-anak dapat menikmati status ibu atau bapa mereka sebagai iman. Berdoa agar mereka mengenali dan menerima Yesus Kristus sebagai juruselamat peribadi mereka.

#### 2. Keluarga pemimpin gereja

- Semoga Tuhan melindungi iman sekeluarga mereka, keluarga mereka akan mempercayai Tuhan memimpin langkah mereka.
- Semoga Tuhan memberi mereka kebijaksanaan dalam menguruskan masa dan mampu mencapai keseimbangan dalam kerjaya, gereja dan keluarga mereka.
- Berdoa agar Tuhan memberi mereka kebijaksanaan untuk mengajar generasi akan datang untuk menjadi anak yang soleh

### **II. Gereja**

1. Pada zaman akhir ini, semoga Tuhan memimpin gereja untuk memasuki masyarakat dan bersinar untuk Tuhan bagi mempengaruhi orang di sekeliling.
2. Berdoa untuk pendeta dan mualif yang melayan di India agar Tuhan menjaga segala keperluan mereka supaya mereka dapat mengalami kehadiran Tuhan dalam apa-apa jua keadaan.
3. Berdoa agar Tuhan mengajar kita cara untuk menjadi utusan Injil pada zaman akhir, dan juga memberi kita kesaksian yang baik dan kebijaksanaan untuk memberitakan Injil.

### **III. Negara**

1. Berdoa untuk pemimpin kita, semoga Tuhan memberi mereka kebijaksanaan untuk menangani segala hal.
2. Berdoa agar Tuhan menjaga keluarga miskin di negara kita dan membimbing kerajaan untuk membantu keluarga miskin supaya mereka dapat keluar daripada kemiskinan secepat mungkin.
3. Doakan Menteri Pendidikan agar Tuhan memberi mereka kebijaksanaan dalam mewujudkan sistem pendidikan yang baik untuk generasi negara masa depan supaya negara kita dapat bergerak ke arah negara maju.
4. Doakan wabak COVID-19 yang semakin meningkat di negara kita, berdoa agar rahmat Tuhan untuk menjaga kita.

### **IV. Dunia**

1. Berdoa untuk golongan miskin di dunia ketiga dan meminta Tuhan mengajar kita cara untuk membantu mereka, terutama orang miskin di sekeliling kita.
2. Doakan keadaan di Israel dan Palestin: Berdoa agar Tuhan mengasihani penduduk di kedua-dua negara ini agar mereka dapat merasakan kasih dan rahmat Tuhan serta memahami betapa indahnya mempercayai Yesus Kristus.